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Karlslunde, torsdag d.ll. februar 2021

Formandens beretning for 2020

Dette år har været særdeles unormalt med Covid-19, som har lagt det meste af landet ned.

Denne virus medførte, at vores generalforsamling blev rykket til onsdag d. 26. august 2020, hvor
fremmødet, forståeligt nok, var mindre end normalt.

Grundet den herskende fare for smitte, blev der ikke serveret smørrebrød m.m., og alle anbefalede tiltag
med håndsprit og afstand mellem de fremmødte blev overholdt.

I året etablerede TDC fibernet i Karlslunde, hvilket medførte omlægning af mange fliser i
Fugleparken.
Denne omlægning var tiltrængt, så min glæde var derfor stor over dette arbejde, som vi har
haft møder med kommunen om mange gange.

Der har i året kun været afholdt et bestyrelsesmøde, hvor der blev taget alle mulige hensyn til
forebyggelse af smitterisikoen.
Mødet var i hovedtræk planlægning af generalforsamlingen, så grundet Covid-19 har
bestyrelsesarbejdet været meget begrænset.
(Julefrokost for bestyrelsen er også aflyst.)

Selvom TDC' s arbejde har medført vanskeligheder for udførelse af arbejdet med græsslåning,
så har Simon igen i år udført et godt stykke arbejde, hvor han også har påtaget sig at vande
Rododendronerne i det omfang, som de nu trængte.
Desværre er der to af de oprindelige planter, som er døde, og det var planlagt, at der i
efteråret skulle plantes nye, men igen satte Covid-19 en bremse for dette.
Samtidigt var det planen, at der i samråd med gartneren skulle plantes et eller flere træer eller
andet, som kunne gøre området om muligt pænere og hyggeligere, men også dette må vente.
(Jeg kunne ikke deltage i møder med andre end vores kasserer, så jeg kunne derfor heller ikke
aftale møde med gartneren.)
Derimod fik Magnus skåret de sidste faretruende træer i Lunden skåret ned, så nu kan alle
færdes trygt i Lunden. (Aftale pr. tlf. og mail, så ingen fysisk kontakt.)

Banken har indført afgift på kr. 1000,- pr. år, for de penge, som vi har stående i banken.
Grundet dette kontaktede jeg banken pr. mail, hvor jeg anmodede om en samtale pr. telefon.
Mødet blev afholdt (pr. tlf.) og vi aftalte, at banken vil betale for vores hjemmeside, hvis
filialchefen må komme til vores næste generalforsamling og fortælle om bankens tilbud til
grundejerne vedr. lån til energibesparende formål m.m.

I året løb er der flere ejendomme i Fugleparken, som har skiftet ejere.
Alle de nye ejere bydes hermed velkommen i vores forening, og hvis de ikke har modtaget
vores velkomstbrev, så er de velkommen forbi Fugleparken 77, hvor de kan få brevet
udleveret. Brevet vil være fremlagt på generalforsamlingen, hvor det så også kan erhverves.



Som tidligere nævnte, så er det kun kassereren og jeg, som har holdt møder, hvor vi har
siddet udendørs med 2 meters afstand.
Herved har vi haft et rigtig godt samarbejde, så økonomien har været i gode hænder.
Samtidig vil vores revisorer og jeg udtrykke vores meget store tilfredshed med Bruno' s
arbejde, som til stadighed giver et korrekt billede af foreningens økonomi.
For dette skal han have en stor TAK.

Denne beretning blev ikke stor og lang, men uden den store aktivitet, så er der desværre også
mindre at berette om.

Til sidst vil jeg takke bestyrelsen incl. suppleanterne og revisorerne for et rigtig godt samarbejde.

Jeg ønsker alle en god generalforsamling og håber p~ et godt 2021 for alle.

Jan Reimert
Formand


